



ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Number 50

December 14, 1987

Numéro 50

le 14 décembre 1987

ADMINISTRATIVE INFORMATION

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

Group Surgical-Medical Insurance Plan (GSMIP)

Régime d'assurance collective chirurgicale-médicale (RACCM)

Upon the recommendation of the National Joint Council, the daily dollar limit under the level III Optional Hospital Expense Benefit of the Group Surgical Medical Insurance Plan (GSMIP) is being increase from \$60 to \$70, for preferred (semi-private and private) hospital accommodation charges incurred on or after October 1, 1987.

Suivant la recommandation du Conseil national mixte, la prestation maximale quotidienne pour le niveau III de l'assurance-hospitalisation facultative dans le cadre du RACCM passe de 60\$ à 70\$ au titre des frais d'hospitalisation en chambre privée ou semi-privée engagés à partir du 1er octobre 1987.

Claims will be processed automatically by the GSMIP claims office at this new level.

Les demandes de prestations seront automatiquement traitées selon ce nouveau taux par le bureau de règlement du RACCM.

The increase to the benefit level will not result in any increase to the monthly premium rates at this time.

Cette augmentation des prestations n'entraînera aucune hausse des taux de primes mensuels pour le moment.

PERSONNEL CHANGES/MOUVEMENTS DE PERSONNEL

DEVELOPMENT ASSISTANCE STREAM/FILIÈRE DE L'AIDE AU DÉVELOPPEMENT

Nil/Néant

POLITICAL-ECONOMIC STREAM/FILIÈRE POLITIQUE-ÉCONOMIQUE

Nil/Néant

NON-ROTATIONAL EMPLOYEES/EMPLOYÉS NON PERMUTANTS

Nil/Néant